

*En français ci-dessous*

## INVITATION



**Tuesday 10 March – 4.30 pm**  
**Armenian Convention Centre - Ballroom 1**  
630, 2nd Avenue (at 35th street)  
CSW 59, New-York

***Panels:***

- Prostitution and its exploitation violate human rights of women and girls: **country cases.**
- Prostitution under Human rights Law: **time for respect of international obligations.**
- Responsibility to protect: **best practices of States and Legislators.**

***Speakers will include:***

- Representatives of frontline NGOs and survivors of prostitution (3 continents)
- Representatives of CAP international
- Ministers for gender equality of France and Sweden (TBC)
- Representatives of “Parliamentarians for the abolition of prostitution” (UK + France)

**A CSW parallel event organized by CAP international.**

CAP international and its members stand in support of all women, men and children affected by prostitution and in opposition to the system of prostitution which exploits their precariousness and vulnerabilities.

**Members :** Apne Aap (India) - Breaking Free (USA) - Comision para la investigacion de malos tratos a mujeres (Spain) - Embrace Dignity (South Africa) - Fier (The Netherlands) - Fondation Scelles (France) - KAFA (Lebanon) - KFUKs sociale arbedje (Denmark) - La CLES (Canada) - Marta Center (Latvia) - Mouvement du Nid (France) - Reden (Denmark) - Ruhama (Ireland) - Solwodi (Germany).

**With the support** of the European Women’s Lobby (EWL), the Coalition Against Trafficking in Women (CATW) and SPACE international.

**Contact:** Grégoire Théry – [contact.capinternational@gmail.com](mailto:contact.capinternational@gmail.com) - +32 496 21 64 66

## INVITATION



**Mardi 10 mars 2015 – 16h30**  
**Armenian Convention Centre - Ballroom 1**  
630, 2nd Avenue (at 35th street)  
CSW 59, New-York

### **Panels:**

- **La prostitution et son exploitation violent les droits humains : présentations par pays.**
- **Prostitution et respect des obligations internationales en matière de droits humains.**
- **Mise en oeuvre de la *responsabilité de protéger* : bonnes pratiques des Etats et législateurs.**

### **IntervenantEs :**

- ReprésentantEs des associations de terrain et des survivantes de la prostitution (3 continents)
- ReprésentantEs de la Coalition pour l'Abolition de la Prostitution (CAP international).
- Ministres des Droits des Femmes (France et Suède à confirmer)
- ReprésentantEs des « Parlementaires pour l'Abolition de la Prostitution » (France + RU)

### **Événement parallèle organisé par CAP international**

CAP international et ses membres agissent en soutien de toutes les personnes prostituées (femmes, hommes et enfants) en opposition au système prostitutionnel qui exploite leurs précarités et vulnérabilités.

**Membres :** Apne Aap (Inde) - Breaking Free (Etats-Unis) - Comision para la investigacion de malos tratos a mujeres (Espagne) - Embrace Dignity (Afrique du Sud) - Fier (Pays-Bas) - Fondation Scelles (France) - KAFA (Liban) - KFUKs sociale arbedje (Danemark) - La CLES (Canada) - Marta Center (Lettonie) - Mouvement du Nid (France) - Reden (Danemark) - Ruhama (Irlande) - Solwodi (Allemagne).

**Avec le soutien** du Lobby Européen des Femmes (LEF), de la Coalition Against Trafficking in Women (CATW) et de SPACE international.

**Contact:** Grégoire Théry – [contact.capinternational@gmail.com](mailto:contact.capinternational@gmail.com) - +32 496 21 64 66